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Προς 
Τον Πρύτανη του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας Καθηγητή κ. Κ. Μπαγιάτη 
Τα µέλη της Συγκλήτου του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας 
 
Θέµα : Πρόγραµµα ∆Ε του ΠΘ  

 
Αξιότιµε κε Πρύτανη 
Αξιότιµα µέλη της Συγκλήτου του Πανεπιστήµιου Θεσσαλίας, 
 
To ∆Σ του Ενιαίου Συλλόγου ∆ιδασκόντων του ΠΘ στις 14/6/2007, εξουσιοδοτηµένο από την ΓΣ της 
13/6/2007, σας απηύθυνε επιστολή εκφράζοντας την έντονη ανησυχία της ακαδηµαϊκής κοινότητας 
του ΠΘ για την σηµαντική ταυτόχρονα  να µας  ενηµερώσετε τόσο για τους λόγους που οδήγησαν 
στην καθυστέρηση αυτή όσο και για τις πρωτοβουλίες που είχατε λάβει (ή σκοπεύατε να λάβετε) 
ώστε να µη απωλεσθούν οριστικά οι διαθέσιµοι στο Πανεπιστήµιό µας µέσω του Π∆Ε πόροι. Αν και 
η επιστολή αυτή έµεινε άνευ απαντήσεως, πληροφορηθήκαµε ότι κινητοποιηθήκατε προς την 
κατεύθυνση αυτή, και ότι η κοινοποίησή σας αυτή είχε κάποια αποτελέσµατα. Παρ’όλα αυτά, η 
έλλειψη ενηµέρωσης για τα διαθέσιµα ποσά από τις ∆Ε για το 2005-2008, το χρονοδιάγραµµα  και 
τους ρυθµούς απορρόφησής τους παραµένει. Θα σας παρακαλούσαµε εποµένως, στα πλαίσια της 
διαφάνειας και της δηµοκρατικής λειτουργίας του ΠΘ, να ενηµερώσετε την Πανεπιστηµιακή 
κοινότητα, µε  όποιον τρόπο θεωρείτε πλέον πρόσφορο και αποτελεσµατικό, για τα διατιθέµενα από 
το ΥΠΕΠΘ ποσά  µέσω του Π∆Ε στο Πανεπιστήµιο Θεσσαλίας για την περίοδο 2005-2008,  τα ποσά 
που έχουν απορροφηθεί µέχρι σήµερα, ως και το διαθέσιµο υπόλοιπο µέχρι τα τέλη του 2008 και τις 
προοπτικές απορρόφησής του.       
 
Με εκτίµηση 

 
Για το ∆.Σ. του Συλλόγου 

 
Ο Πρόεδρος Η Γραµµατέας 

  

Βύρων Κοτζαµάνης Ρίκη Βαν Μπουσχότεν 
 
 
 
 
 


